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§ 9 
Förvaltningens och nämndens information och frågor 
 

Information från förvaltningen 

Kajsa Björnson lämnade följande information till nämnden under allmänhetens 

frågestund: 

 Om Stockholmsenkäten 2018. Även polisen deltog och redogjorde 

för sitt arbete mot droger i stadsdelen. 

 

Stadsdelsdirektören Ulla Thorslund lämnade följande information till nämnden: 

 Om uppföljning av IOP (Idéburet offentligt partnerskap). 

 Möte med polisen, SL och förvaltningen om ordningsproblem vid t-

banan i Rinkeby. 

 Budgetgenomgång för nämnden, måndag 26 november. Kista 

Science Tower. 

 Julmiddag efter nämndens nästa sammanträde den 18 december. 
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Frågor från nämnden 

Inga frågor inkom från nämnden.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 

 

 

 


